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Plats Efter att vi fått känna oss som nästanolympier vars talanger noga nagelfors av SOKs 

verksamhetschef Pekka Reinebo i en spännande trekamp på Olympiastadions bakgård fick vi 

möjlighet att med viss vördnad avhålla vårt årsmöte i SOKs sammanträdesrum i Sofiatornet i 

nämnda byggnad. Mer om aktiviteten i separat bilaga. 

 

Närvarande Att Anders S inte dök upp till samlingen torde inte överraskat många då viss virrighet historiskt 

sett präglat hans närvaro. Denna gång var det dock helt laga skäl till frånvaron då han 

genomförde vad Rod Stewart förespråkade i ”I am sailing” på Atlantic Crossing-LPn från 1975. 

En storartad bedrift.  

Kvällens värd, Peter Reinebo, såg till att Siljestolen inte lämnades tom och han gav också 

församlingen en förnämlig föredragning om den svenska OS-satsningen för 2026 och dess 

förutsättningar innan årsmötet. Mycket uppskattat. 

 

§1 Tommy öppnar mötet med att närmast översvallande tacka arrangörer och föredragshållare som 

hållit högsta klass. Hittills.   

 

§2 Attributkontroll gav ingen anledning till anmärkning. Med närmast östtysk precision uppvisade 

var och en i avsedd ordning de produkter som är vår motsvarighet till krona, äpple och spira.  

   

§3 Under ekonomiredovisningen utbryter viss kakafoni. SifferWerner har legat ute med en del, 

kanske 23 hävdar han, samtidigt som någon i församlingen undrar om vi ska köpa Ericsson-

aktier. Det hela utmynnar i ett samfällt ”Tack Werner”. För vad är höljt i dunkel.   

 

§4 Tommy försöker bringa ordning i den förvirring och irritation som kommit i dagen. Han slänger 

ut frågan om vi ska ta en omröstning om huruvida beslut ska följas. Får föga respons. Någon 

framhåller att källskydd är viktigt, en annan undrar när Pekka Dagervik ska komma. Därpå 

följer en lång diskussion om kallelsen var så tydlig som vi tidigare beslutat att den ska vara. 

Och det var den enligt de flesta. Lätt utmattade av diskussionen fick vi så ta del av Stipe och lite 

paint-ball-snack som avslutades med att kring detta sker ingen omröstning,  

  

§5 Anders vill rösta för att årets arrangemang är bra.  

 

§6 Stefan undrar vad vi ska göra med våra pengar. Avgiftsfritt ett år? Omröstning vidtas med 

utfallet 6 för och 6 mot. Nytt förslag uppkommer om halv avgift. Ny omröstning där 7 är för 

avgiftsfritt 2019, 5 vill ha halv avgift och 1 vill ha hel avgift. 13 avgivna röster. Vi enades om 

att antagligen var Pekka Dagervik rösträknare. Och att vi inte säger nåt till Silje. Beslut alltså 

om ett avgiftsfritt 2019.  

 

§7 Bl.a. beroende på dataskyddslagen GDPR beslutades att vi inte ska ha någon adresslista på vår 

webbplats. 

 

§8 Anders B vill skänka pengar till välgörande ändamål. 6 röster för Anders förslag att 100 kr/pers 

ska skänkas, 4 emot. Beslutas att arrangörerna bestämmer vart pengarna ska gå.  

 

§9 Peo vill veta hur vi ställer oss till den svenska OS-satsningen efter Pekkas föredragning, 8 för 

och 4 mot. 

 

§10 Till nästa års arrangör väljs Peo & Tommy 

 

§11 Tommy avslutar mötet och tackar Pekka för värdskapet varvid församlingen förflyttar sig till 

restaurang Proviant på Sturegatan där vi intog en middag som definitivt går in på topp-3 genom 

tiderna; Rentartar, vildand, kardemummaglass med nyponsoppa och biskvier. Förträffligt! 


